
Zápis z jednání Osadního výboru Horní Stakory (OVHS) 10. 11. 2020 od 17:00 hodin 

Účast členů:  P. Švestková, Ing. Mlejnek, M. Štěpánek, L. Antoň, J. Horák, M. Rybář,              

J. Krejčí 

Přizvaní zastupitelé: Ing. Blecha,  

 OV projednal níže uvedené 

  

1) Příprava na opravu komunikací po dokončení kanalizace – rada města pozastavila 

rozhodnutí o projektantovi na projektovou dokumentaci opravy místních komunikací ve 

4 etapách. 

        Správní odbor prověřuje možnost dohody s investorem VaK MB na společné opravě 

povrchu komunikací po dokončení kanalizace a přeložky části vodovodu. 

        Rada města bude jednat se zástupcem VaK MB 19. 11. 2020 (viz zápis z jednání). Pokud 

by tato varianta byla možná, osadní výbor doporučuje její realizaci. Původní záměr je 

zdlouhavější a méně efektivní varianta oprav místních komunikací v Horních Stakorách. 

 

2) Podklady k přípravě veřejného projednání nového územního plánu Kosmonos 

Ing. Blecha informoval o navržených změnách proti zveřejněným podkladům ke 

Společnému jednání o územním plánu, které jsou na stránkách města.  

Jedná se hlavně o vypuštění rozvojových ploch v jižní části Horních Stakor, dále 

ponechání rezervy pro silniční obchvat v jižní části Horních Stakor.  

Drobné úpravy by bylo vhodné provést posunutím zeleného pásu nad stodolami 

bývalého statku přímo k nim, tak jak je uvedeno v textu. Informace o záměru budování 

vodovodu v Chaloupkách a kanalizace na katastrálním území Horních Stakor již nejsou 

aktuální. 

 

3) Zveřejňování zápisů z jednání Osadního výboru  

Z jednání OV je vždy zhotoven zápis a předán na městský úřad. Na stránkách města je 

ve složce Osadní výbor Horní Stakory poslední zápis z 31. 10. 2019. Několik dalších 

zápisů z jednání OV z konce roku 2019 a roku 2020 není zveřejněno. 

OV žádá o doplnění složky o tyto předané zápisy. 

 

 

 

 


